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Milers de nord-catalans van decidir ahir el seu futur a les eleccions municipals, i una de les grans
notícies de la jornada va ser la victòria de la candidatura encapçalada per Nicolas Garcia, que va
assolir el suport del 49% i es va quedar a 39 vots de la majoria absoluta. ?Hem guanyat malgrat
estar a l?oposició?, ha assegurat Garcia a GironaNotícies. Durant la conversa, el líder d??Elne
comm?une idée neuve? ha explicat que encara desconeixen quan es podrà celebrar la segona volta
a causa dels efectes del COVID-19. ?Existeix la possibilitat d?anul·lar els resultats d?ahir i tornar a
celebrar les eleccions d?aquí a sis mesos?, assenyala el candidat a l?alcaldia d?Elna. Al ser
preguntat per la victòria del Front Nacional a Perpinyà, Garcia lamenta l?ascens de la ultradreta i
no té cap mena de problema en demanar el vot per Jean-Marc Pujol. ?És l?única opció per evitar
una victòria que seria nefasta?, conclou Nicolas Garcia. 

Quina és la seva valoració dels resultats electorals d?ahir?

Hem millorat els números de fa sis anys, i això que aleshores era el batlle d?Elna. És cert que per
poc no hem arribat a la majoria absoluta, però estem contents. Hem guanyat malgrat estar a
l?oposició. 

S?ho esperava?

Això d?esperar és molt relatiu. Sempre vols més. De totes maneres, el resultat és molt bo! Com et
deia abans, quan ets batlle és més fàcil, però quan no governes és més complicat. 

I la setmana vinent toca rematar-ho a la segona volta?

No sabem què passarà. Desconeixem quan es farà la segona volta, i si es farà. De fet, existeix la
possibilitat d?anul·lar els resultats d?ahir i tornar a celebrar les eleccions d?aquí a sis mesos. El
que és segur és que no es votarà aquest diumenge. Bàsicament perquè demà ja es parla d?un
confinament de tothom a casa i l?Exèrcit als carrers. Davant d?aquest panorama, és complicat que
la gent pugui votar. 

Quan ho sabreu?
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Ni idea. Estem pendents del que puguin dir les autoritats franceses. 

En cas que governeu, quina serà la vostra prioritat per la ciutat d?Elna?

La nostra prioritat és fer un centre de salut. El sistema espanyol és molt diferent del nostre, i en el
cas d?Elna la quota hauria de ser de 12 de metges, i actualment és només de 8. És un problema
molt greu, sobretot per la gent gran, i més en els temps que estem vivint. Per tant, la nostra primera
mesura és la de crear un centre de salut amb metges generalistes, i també d?especialistes. 

Quines són les altres accions que voldríeu portar a terme?

Una altra proposta estrella del nostre equip és la participació. La nostra idea és posar en marxa
eines que facilitin la participació ciutadana en la gestió del poble. Amb això volem buscar més
implicació de la nostra gent. 

La qüestió del catalanisme també serà present durant la legislatura?

La nostra prioritat és seguir fent classes de català per a adults, sobretot pels pares d?alumnes. Aquí
ja oferim aprenentatge bilingüe des que són ben petits, però ens faltaven els adults. A més, també
estem treballant en la creació d?una Casa de la Catalanitat, on es faci un repàs a la història catalana
d?Elna i els seus vincles amb els germans del sud. Evidentment, també seguim treballant en fer
que la llengua catalana sigui present en els documents oficials, als noms dels carrers, i també
continuem projectes transfronterers com els que teníem amb el Perelló i el Vallès Oriental. 

Ahir la ultradreta va guanyar a Perpinyà. Quina és la seva opinió?

Són anys i anys de polítiques antisocials, i la gent està cansada. A més, cal sumar que Perpinyà és
una ciutat molt afectada per la crisi, i que sempre hi ha hagut ajuntaments poc eficients, que no han
pensat amb la gent. Tots aquests factors han fet que, al final, la gent digui prou i facin un vot de
càstig i ràbia com el d?ahir. 

I com creu que acabarà?

Al final el sistema ens obliga a votar per Jean-Marc Pujol. Si no és així, guanyarà el Front
Nacional, que és un partit feixista que fa por. En aquest sentit, no tinc cap mena de problema en dir
que cal votar a Pujol abans que a l?extrema dreta. És l?única opció per evitar una victòria que seria
nefasta. Si nosaltres assumim que no és greu el fet que governi l?extrema dreta, al final acabem
banalitzant i ajudem a que acabin governant. La formació de Pujol és de dreta però no fa por. 

Veig que no els vol veure ni en pintura?

No hem de jugar amb l?extrema dreta ni de prop ni de lluny. Hi ha gent que em fa comparacions
entre Sarkozy i Le Pen, però en el cas del primer, el vam poder fer fora a través dels vots. Amb Le
Pen dubto que hagués passat sense cap tipus d?incident. La gent d?esquerres no s?ho hauria ni de
plantejar. 
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